
Voorzitter, 

 

Vandaag is het exact 54 jaar geleden dat het eerste serieuze signaal van bodemdaling door 

gaswinning werd gegeven.  Het was ir. W.A.B. Meiborg die op 8 november 1963 

verzakkingen door heel Groningen voorspelde. 

 

Hij deed dat in een ingezonden brief in het Nieuwsblad van het Noorden, die hij 

voorzag van een waarschuwing: ‘Belangrijke bedragen zullen gereserveerd moeten 

worden voor allerlei te duchten calamiteiten ’.  

 

Hiermee wilde Meiborg als wetenschapper aantonen dat de gasbel niet alleen goed 

was voor veel opbrengsten, maar dat er ook problemen door zouden ontstaan.  Nu 

kennen we allemaal de gevolgen van de aardgaswinning. 

Als er toen naar hem was geluisterd waren we begonnen met sparen om geleden 

schade te kunnen compenseren. Nu is de veiligheid van Groningers in het geding maar 

een fatsoenlijke en snelle schadeafhandeling komt niet van de grond. Wat wel van de 

grond komt zijn, steeds meer, ambtelijke en bureaucratische clubjes. In plaats van een 

eind te maken aan de bestuurlijke spaghetti en de NCG doorzettingsmacht te geven 

stelt Den Haag een project-directeur-generaal Groningen Bovengronds aan. Een 

fatsoenlijke nieuwbouwregeling is er niet. 

 

We zijn dan ook benieuwd wat het college van deze project-directeur-generaal vindt. 

 

 

Het college stelde zich als hoofddoel de twee gezichten van de stad met elkaar te verbinden. 
Dat is niet gelukt. Of wordt het magazine voor elke wijk het spetterend slotstuk? Wij zien 
eerder een papieren tijger. Dat is de inzet van het college om de tegenstellingen te 
verkleinen. Geen woord in de aanbiedingsbrief over ‘het verbinden van de twee gezichten’. 
Het college vindt het blijkbaar wel best. De Stadspartij concludeert dat het college de 
verbinding met de samenleving is verloren. 
  
Tijdens het voorjaarsdebat diende de Stadspartij met SP, CDA en ChristenUnie de motie 
“aandacht voor stadswijken” in. Een meerderheid van deze raad steunde die motie. De 
motie vroeg om extra inzet om op deze manier de gewenste verbinding tussen de twee 
gezichten van de stad te leggen. Van die extra inzet  is niks terecht gekomen. Dit college 
komt, als antwoord op de motie van juli, echter niet verder dan het op elkaar afstemmen 
van verschillenden programmaonderdelen en burgerinitiatieven en programma’s van andere 
partijen die wijken actief zijn op elkaar af te stemmen. 
  
Tegelijk komen wethouders met luchtballonnen om kinderen van 0 tot 4 jaar minstens twee 
dagdelen naar een kinderdagverblijf te sturen. Dat moet toekomstige leerachterstanden 
voorkomen. Maar het is een luchtballon als daar geen geld voor wordt uitgetrokken in de 
begroting. 
  



 
  
Waar wel veel in geïnvesteerd is in stenen, bijvoorbeeld de miljoenen voor de binnenstad. Er 
is veel te weinig extra aandacht voor de stadswijken waar dat extra nodig is. 
  
De Stadspartij wil extra geld en inspanning om de Stad schoon en leefbaar te 
houden…Bijvoorbeeld op het gebied van het schoon en leefbaar houden van de Stad en de 
hoge jeugdwerkloosheid,. We hebben te maken met 12% laaggeletterdheid, verzuimcijfers 
en aantallen schoolverlaters die structureel hoger zijn dan het landelijke gemiddelde en een 
structureel hogere jeugdwerkloosheid. 
Daar moet wat ons betreft extra aandacht en geld voor komen. 

Daarom dienen wij met SP, CDA en ChristenUnie opnieuw een motie in om binnen het 
Stedelijk Investeringsfonds via herprioritering ruimte te zoeken voor 400.000 
euro voor genoemde prioritaire wijken want van de in juli gevraagde extra inzet en extra 
budget is niets terecht gekomen. 
 

Een duidelijk voorbeeld van de twee gezichten is de grote kloof tussen mensen die 

vrijwilligerswerk doen en betaalde arbeid. De eerste groep wordt zwaar ondergewaardeerd. 

Daarom wil de Stadspartij dat het vrijwilligerswerk wordt geïnventariseerd en dat er gekeken 

wordt of dit werk niet passender kan worden beloond.  Graag een reactie van het college. 

 

Dan de gemeentelijke herindeling. Dat heeft de provincie op een fiasco laten uitdraaien. Dat 

fiasco bestaat er uit dat een bijna duizend jaar oude hoofdstad van een provincie wordt 

opgeheven alleen om een ‘onwillige bruid’ te huwen. Stadspartij en Student en Stad dienen 

een motie in om Haren uit dit traject te halen. 

Groningen en Ten Boer kunnen dan verder met de voorbereidingen van een vrijwillig 

huwelijk en Haren kan als goede buur zelfstandig verder. 

Voorzitter,  

We zien dat onze inwoners nog steeds geconfronteerd worden met Projectontwikkelaars en 

huisjesmelkers. Te vaak bepalen zij het uiterlijk van onze buurten en worden geen strobreed 

in de weg gelegd. Wij willen dat plannen met  onze inwoners worden bedacht en niet enkel 

en alleen door huisjesmelkers en projectontwikkelaars. De Stadspartij dient hiertoe een 

twee moties in. 

 

 

 

 

 



Voorzitter,  

Zoals bekend draagt de Stadspartij de Suikerbuurt een warm hart toe.  

In deze gezellige en markante wijk leeft nog een sterk dorpsgevoel waar de saamhorigheid 

groot is. Nog niet zo lang geleden sprak ik met een grote groep jongeren in deze wijk. De 

willen graag een plek waar ze samen kunnen komen. 

Hierover wordt al meerdere jaren gesproken maar een oplossing is helaas nog niet 

gevonden.De Stadspartij wil graag dat het college zich optimaal inzet om tot een werkbare 

oplossing te komen. 

 

Ook hopen wij dat het oud en nieuwfeest dit jaar weer een succes wordt. 

Graag een reactie. 

 

Het OV moet, zeker ook voor ouderen, bereikbaar zijn. Zij blijven langer thuis wonen en 

zullen daardoor een grotere aanspraak maken op het OV wanneer zij van A naar B willen, 

ook wanneer deze verplaatsing in hun eigen wijk plaats vindt. We zijn dan ook blij met de 

eerdere toezegging van het college om bij het opstellen van de strategie/visie op Openbaar 

Vervoer om ouderen extra aandacht te geven. 

 

Waar de Stadspartij niet tevreden over is is de OV bereikbaarheid van de Ulgersmaborg. 

Daar zijn de inwoners samen met die van het Reitdiep het meest ontevreden over de OV 

Bereikbaarheid in hun wijk. De Stadspartij heeft meerdere malen, met de SP acties gevoerd 

voor een betere busverbinding.  

Daarom een motie. 

 

Voorzitter,  

Tot slot hopen wij dat na vandaag de twee gezichten alsnog met elkaar worden verbonden. 

 

 

 


